

FIRE PROTECTION SYSTEM ANNUAL INSPECTION

Dear Partners,

Please be informed that Fragrance Empire Building will be conducting the annual Fire Protection System Inspection on 28 March 2020 (Saturday).

During the course of the inspection, all lifts will be deactivated from **4pm to 8pm***. Seniors and partners with mobility difficulties are urged not to leave the building during the deactivation. For the rest of the partners, you can exit the building by the nearest staircase if you need to leave during this period of time.

Our business operations on 28 March 2020 will remain as 10am to 5pm as announced previously.

The inspection is conducted to ensure all safety standards of the building are met; hence, we seek your kind understanding and cooperation in this matter. We apologize for any inconveniences caused. Thank you.

大樓消防系統年度安全檢測

親愛的夥伴，

本大樓將於 2020 年 3 月 28 日（星期六），進行年度消防系統檢測。

在檢測過程中，大樓所有的電梯將在下午 4 點至晚上 8 點停止運作。公司呼籲年長者、行動不便者避開此段時間離開公司。其它夥伴則可使用大樓樓梯離開大樓。

公司當日營業時間將維持之前公告時間不變，即是從上午 10 點至下午 5 點止。

此安檢是爲了保障所有用戶及使用者的安全，感謝您的諒解與合作。

對此造成您的不便，我們深感歉意。

19.03.2020